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Wethoudersbrief

Geachte leden van de raad,

Gisteren, woensdag 11 september, werd ik overvallen door nieuwsberichten waarin werd gemeld

dat er ruim 7 miljoen wordt geïnvesteerd in het spoor Haarlem Zandvoort door de overheid, de

provincie, gemeente Zandvoort en NS en Prorail. Bijzonder wrang omdat ik juist die dag een

bijeenkomst van de stuurgroep FL en aansluitend een spoorbijeenkomst bijwoonde. De

bijeenkomst over het spoor was de eerste bestuurlijke bijeenkomst over dit onderwerp waarvoor
Bloemendaal werd uitgenodigd.

Tot mijn grote ergernis bleek aan het eind van die spoorbijeenkomst dat het Algemeen Dagblad aan

de lijn hing bij de plv. DG van het m¡nisterie en reeds exact op de hoogte bleek van wat er tijdens

deze bestuurlijke bijeenkomst besproken was. Vervolgens werd de pers te woord gestaan door
onder meer het ministerie, Pro Railen NS, waardoor het proces in een merkwaardige en wat mij

betreft onwenselijke snelkookpan terecht kwam. lk betreur deze gang van zaken enorm. Hierdoor

is een volledig vertekend beeld ontstaan van een proces, dat in mijn opt¡ek nog niet was en is

afgerond.

Naar aanleiding van deze ontwikkelingen gisteren m.b.t. de stuurgroep Fl en in het bijzonder de

bijeenkomst over het spoor wilde ik u hierover zo spoedig mogelijk informeren. ln overleg met de

andere leden van de GR is besloten om onze raden in elk geval direct op de hoogte te stellen van

onze insteek, die ik met dit schrijven wat meer context en duidíng hoop te geven.

Bij beide bijeenkomsten waren dezelfde vertegenwoordigers aanwezig van de minister, Prorail, NS

en betrokken gemeenten. Bij de stuurgroep F1 was gedeputeerde Van der Hoek aanwezig en bij de
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bijeenkomst over het spoor gedeputeerde Tekin. Bij deze laatste bijeenkomst is ook een

vertegenwoordiger van de Vervoersregio Amsterdam aangeschoven.

ln de stuurgroep F1 heb ik aangegeven belang te hechten aan het notuleren van de toezegging op
17 juli dat alleen op de drie F1 dagen tot twaalf treinen zouden ríjden en op de overige dagen

maximaal zes. Dit is ook op L7 juli door Prorail bevestigd. Verder heb ik in de stuurgroep
aangegeven dat er een raadsbrede motie is aangenomen in de raad van Bloemendaal en dat ik met
deze motie op het netvlies niet met lege handen terug wil komen. lk heb gepleit voor mitigerende
maatregelen rond het spoor in Overveen.

De tweede bijeenkomst-de spoorbijeenkomst- die ochtend stond vooral in het teken van realisatie
van extra capaciteit op de lijn Haarlem-Zandvoort. Prorail wilde zo snel mogelijk duidelijkheid.
Begrijpelijk, omdat de tijd, 3 mei komt snel dichterbij, begint te dringen.

Zoals ik u al in uw raad op 5 september heb gemeld zijn Rijk en provincie erg enthousiast over de

komst van de Fl en bereid om te investeren in vergroten van de spoorcapaciteit, mits ook de regio

meedoet. Los van de Fl, sluit het vergroten van de spoorcapaciteit ook aan bij het belang dat zowel
provincie als rijk hechten aan een betere bereikbaarheid van de kust en het stimuleren van het
openbaar vervoer.

Zelfs zonder de medewerking van de betrokken gemeenten in de regio, zoals bijvoorbeeld
Bloemendaal, zal de vergroting van de capaciteit van het spoor doorgezet worden. Prorail wil
namelijk sowieso volgend jaar naar een zomerdienstregeling van zes treinen op het traject Haarlem

Zandvoort en geeft aan dat ook daarvoor een- en los van de F1- ombouw van de

elektriciteitsvoorziening va n het spoortracé Haarlem-Za ndvoort nod ig is.

Gezamenlijk met de andere leden van de GR Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland, te weten
Heemstede, Haarlem en Zandvoort, leek het ons strategisch verstandig om een positie in te nemen

om daarmee een stem te blijven houden. Als we dat niet doen zou de regio buiten spel komen te
staan. Een onwenselijke situatie voor Bloemendaal. Bovendien staan Heemstede, Haarlem en zeker

Zandvoort anders in deze casus. Bloemendaal zou dan als enige niet willen deelnemen en daardoor
geisoleerd staan. Als we niet aan tafel zitten hebben we ook geen inspraak om de Bloemendaalse

belangen te dienen. Naast de snelheid is het nu wel het momentum om te werken aan de

verbetering van bereikbaarheid en terugdringen van het autoverkeer. Hier wordt al decennia over
gesproken en voor het eerst wordt er substantieel aandacht gegeven aan het spoor.

Zowel in de stuurgroep als in de bijeenkomst rond het spoor is expliciet aangegeven dat de
gemeenteraden van de GR, dus zeker ook u als raad het laatste woord heeft bij het besluit om geld

uit de gemeenschappelijke regeling te onttrekken.

De GR komt woensdag 18 september weer bij elkaar. Deze tijd wilde ik tijd gebruiken om zowel bij
Prorail, NS als bij rijk en provincie te bewerkstelligen dat er maatregelen worden genomen om de

overlast van extra treinen zoveel mogelijk te beperken. lk zou dan 18 september duidelijkheid
hebben in de GR wat de mogelijkheden zouden zijn en vervolgens op basis van de opdracht die u
mij als raad heeft meegegeven te bezien wat het voorlopige resultaat zou zijn. Bovendien was de

afspraak dat de brief van de staatssecretaris naar de Kamer volgende week vrijdag verzonden zou

worden, zodat er nog ruimte zat voor aanvullingen/opmerkingen etc. Omdat deze brief tegen de

afspraak in al gisteren werd verstuurd, is dit proces doorkruist.

lk kan mij goed voorstellen dat na het goede debat in de raad van 5 september, de berichtgeving in

de media bij u ergernis heeft opgeroepen. Om het zacht uit te drukken, ik betreur deze situatie.
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Met dit schrijven hoop ik in elk geval u op de hoogte te hebben gesteld van een aantal feiten en

gebeurtenissen. Nogmaals wil ik benadrukken dat ik onverkort, conform uw motie de korte en

lange termijn belangen Bloemendaal in deze kwestie zo goed mogelijk zal blijven behartigen.

Met vriendel'rjke groet,

Henk Wijkhuisen.




